
   
 

   
 

Gjeving Vel- referat fra styremøte 05.12.2023 

Tilstede: Aasulv, Svein, Lisbeth, Arild, Frode Og Ragna Marie 
Forfall: Charlotte og Bjørn Inge 

Referat fra 26.09.2023: Godkjent. 

Referat fra medlemsmøte 31.10.2023: Godkjent. 

Sak 1: Oppdatering I Brønnøysund registeret : alle I styret, både faste medlemmer og vara er nå 
registrert her. 

Sak 2: Innspill til kommuneplanen: Kommunen har fått beskjed av Statsforvalteren om at 
oversendte plan ikke holder mål og må omarbeides. Gjeving vel sin søknad om utvidelse av 
bryggene på Rotstranda og Tømmervelta er godkjent. 

Sak 3: Kommunen forbereder salg / avhending av gamle skoler og deriblant Gjeving Grendehus. 
Det er kommet noen ulike signaler på hvordan dette skal gjøres. Juridiske vurderinger 
undersøkes for begge parter( kommune/ Gjeving Grendehus A/S). Saken er under behandling I 
formannskapet og kommunestryret. Gjeving Vel sitt styre ønsker en positiv dialog med 
kommunen før eventuell overtakelse. 

Sak 4: Stien over Svaen: Mulig det kan løses med en trapp, er under vurdering. 

Sak 5: Moloen I Einersvika. Den er I dårlig forfatning og det må profesjonell hjelp for å få satt 
den I stand. Det bør være et eget prosjekt med mulighet til å søke eksterne midler. 

Sak 6: Fartsgrenser til sjøs. Gjeving vel har gitt innspill til kommunen med ønske om 5 knop  på 
innsiden av Risøybrua. 

Sak 7: Fartsgrenser på veiene på Gjeving. Leder tar ansvar for sende purrebrev av til fylkets sitt 
Trafikksikkerhetsutvalget. 

Sak 8: Området rundt tavlene I Bergendalskrysset. Frode og Bjørn Inge tar ansvar for å rydde 
rundt her. Kommunen har ansvar for vedlikehold på informasjonstavlene.  

Sak 9: Etterlysing av lyspunkter fra butikken og ned til Rotakrysset. Det er kun et lyspunkt 
plassert øverst på fjellet rett før gamle- gamleskolen  på mottsatt side av butikken. Vi kan ikke 
se at det er lysarmatur I de andre stolpene. Saken er under behandling . 

Sak 10: Overtakelse av Gamlebrygga for jolleplasser. Dette skal opp I Formannskapet. 
Bryggekomiteen er på saken med dialog med kommuen om langtidsleie av Gamlebrygga. 

Bryggekomiteen jobber også med å få til renovering av brygga på innsiden av Nybrygga( dette 
er en del av gangstien til Lesten). 



   
 

   
 

Sak 11: Medlemskontigent: Er sendt ut, vi sjekkerlista I forhold til gamle/nye Gjevingbeboere. 
Frode ønsker tilbakemelding på mail. 

Sak 13: Evt  A. Arild informerer om at Gendehuskomiteen har gått igjennom brannsikkerheten 
på Grendehuset. 

B. Arild informerer om at han holder på men å  sjekke hjertestarteren ved butikken. Han 
undersøker også om den er oppført I hjertestarterregisteret. 

 

Neste styremøte: 30.01.2024 

 

Ragna Marie Haugland, sekr. 


